

台灣(雙語團) 日月潭、太魯閣峽谷、高雄、台東 7 日遊 / Taiwan_Enchanting Taiwan 7Days Deluxe Tour

第一天 抵達台灣 - 接機送酒店

抵達台灣後，接機送酒店，可探親訪友或參加半日或一日遊行程，或自由活動。
(酒店入住時間下午三點)。

Hotel: Regent Taipei or Marriott Taipei (5*) or similar

第二天 台北市中心飯店或捷運站 — 日月潭

早上由台北市出發，搭乘巴士前往台灣這片土地的中心—日月潭國家風景區。

【日月潭國家風景區】

日月潭是台灣最大的淡水湖，以拉魯島為界，將湖水分為一分為二，由空中往下眺望，東面狀似太陽，西側形如新月，因而得名為日月潭。日月潭的潭面碧綠清澈，四周群山環繞，風景如畫，自古便是台灣原住民邵族的故鄉，其中拉魯島更是邵族聖地，神秘夢幻。

午餐後，導遊將帶您沿著湖岸遊覽日月潭著名的人文景點，包括邵族的聚居地伊達邵，這裡也是日月潭周邊美食及伴手禮商家的集中地，是國內外旅客走訪日月潭都不會錯過的著名老街。而後前往及已故總統蔣介石為紀念其母而建造的慈恩塔，慈恩塔建於海拔 954 公尺的沙巴蘭山上，塔高 46 公尺，加上塔頂剛好海拔 1000 公尺，塔身莊嚴，高聳入雲，是日月潭邊重要的地標建築。

參觀完慈恩塔後，遊程將前往日月潭邊兩座雄偉獨特的廟宇。首先，您將來到玄奘寺，這座仿唐式的建築供奉著高僧玄奘遺留的珍貴文物與舍利，依山傍湖的絕佳地理位置，也被稱作位於「青龍戲珠」寶地。接著，您將前往文武廟，這座雄偉的道教寺廟分為三座殿堂，供奉著關聖帝君、至聖先師孔子、文昌帝君及其他重要神祇。透過導遊的專業解說，您將對日月潭的歷史文化有更深入的了解。

晚上，您將在寧靜的日月潭湖區或熱鬧的台中市中心享受五星級飯店提供的舒適住宿。

午餐：伊達邵商圈自理 晚餐：飯店內或鄰近商圈自理

住宿：日月潭雲品酒店(山景房)或台中李方艾美酒店或同等級飯店

第三天 日月潭 — 台南 — 高雄

早晨，在飯店享用豐盛的早餐後，即展開您環島旅程的第二天。這天您將搭乘巴士前往台灣最古老的城市—台南，以其豐富的歷史建築和深厚人文底蘊而聞名的台南，是台灣最早開發的地區。有句諺語這麼說：「一府二鹿三艋舺」其中的一府指的是台灣府城，也就是現今台南安平這一區。

【安平古堡】

首先，您將前往台灣歷史上第一座堡壘，也是台南知名的古蹟—安平古堡，此城於 17 世紀建成，初時稱做「熱蘭遮城」，是由荷屬東印度公司於統治台灣時期所建造，中間輾轉經歷過不同的政權統治，走過明鄭清領，於日治時期重建，改稱「安平古堡」。

其建築本體以紅磚砌成方形階台，階台上建造了西式燈塔，遂成為今日多數旅客熟悉的安平古堡的樣貌。走一趟安平古堡，聽著導遊深度介紹這個獨特的古蹟，一同見證台灣四百多年的歷史變遷。

【安平老街】

參觀完安平古堡後，已接近午餐時間，您可以悠閒地在安平老街自由漫步。這條歷史悠久的老街位於安平古堡的東側，由荷蘭人於三百多年前建立，是台灣第一條正式發展的商業街道，因此有著台灣第一街的美稱。早期街道設計狹窄，主要是因為當時道路僅供行人與推車通行，卻也造就了現今老街上人潮擁擠熱鬧的氛圍。偶爾抬頭還能見到街邊老屋頂上幾尊風獅爺，坐鎮在這個保留了濃厚古樸風情，彷彿時光暫留的老街巷弄中。

除了悠久的歷史，安平老街更以獨特的台南小吃聞名，像是豆花、蝦捲、魚皮料理、牛肉湯等。既然來到這裡，千萬不要錯過品嚐南台灣經典美食的絕佳機會，為您的台南歷史旅程增添美食饗宴的樂趣。

午餐後，您將前往台灣南部最繁華的國際都市—高雄。早期以工業和港口而繁榮的高雄，是台灣南部人口最多的城市。近年來，政府結合港都風情與文創再生，將高雄打造為了一座鮮活亮麗的海港城市。

【佛光山】

抵達高雄後，您將參觀於 1967 年由星雲大師所創建，世界知名的佛教寺院—佛光山或佛陀紀念館。佛光山這座莊嚴肅穆的寺院最令人印象深刻的非「大佛城」莫屬，端莊雄偉的大佛金像高達 120 公尺，面向日出東方，俯瞰高屏溪水，是東南亞最高的立佛。周圍環繞著 480 尊較小的接引佛像，給人千佛護持的肅穆感，參觀過的旅人都會為這莊嚴恢宏的氣度留下深刻印象。

佛光山佛陀博物館則展示了亞洲最大的阿彌陀佛座像。館內除展示釋迦牟尼的真身舍利外，該園區還設有藝術畫廊、劇場禮堂、兒館和紀念品商店。此外，遊客還可以體驗茶禪、經文抄寫，或者參加五和塔的喜慶活動。

在參觀佛光山或佛陀紀念館的同時，您將有機會與當地知識淵博的僧侶交流，深入了解佛教的教義和發展。

晚上，入住於高雄市中心的五星級飯店，享受舒適便利的住宿品質。飯店交通便利，周圍有百貨公司、便利商店和藥局等。藉此機會，您可以為您的旅程儲備任何可能需要的額外用品。

早餐：飯店內享用自助式早餐 午餐：安平老街上自理 晚餐：飯店內或鄰近商圈內自理

住宿：高雄漢來大飯店或同等級飯店

第四天 高雄 — 墾丁 — 高雄

早晨，在飯店享用豐盛的早餐後，隨即出發搭乘巴士前往國境之南墾丁。

【墾丁國家公園】

墾丁國家公園位於台灣南端恆春半島南側，為台灣第一座國家公園，三面環海，位於台灣本島唯一的熱帶地區。該區獨特的地質結構和溫暖宜人的熱帶氣候，孕育出各種令人讚嘆的地形景觀和豐富多樣的動植物，讓墾丁不僅成為國內度假的首選之一，更是衝浪者和浮潛愛好者的天堂。

首先抵達貓鼻頭，這座巨大的珊瑚礁岩因長時間受到波浪反覆侵蝕，形成今日獨特的模樣。從遠處望去，它猶如一隻蹲坐在地的巨貓，因此得名。

接著，您將前往墾丁的知名地標—船帆石，這裡也是許多遊客走訪墾丁都會停留拍照的經典景點。船帆石高約 18 公尺，是舊期珊瑚礁石從附近台地上方滾落至海邊而形成，從遠處看像是巨大的風帆，也有人認為它像美國前總統尼克森的肖像，特別耐人尋味。

來到墾丁一定不會錯過這裡最具標誌性的景點—鵝鑾鼻燈塔。位於屏東縣鵝鑾鼻岬角，是台灣本島最南的燈塔，原建於清領時期，歷經幾次毀損，於日治時期重建整修，當時更被列為台灣八景之一。最後前往龍磐公園，這是一片被雨水侵蝕的石灰岩台地。一整片廣寬的熱帶草原幅員遼闊，讓來訪的遊客可以享受海風的吹拂，並俯瞰一望無際的太平洋景色。探索完墾丁國家公園後，搭乘巴士沿著風景優美的南迴公路前往台東，一路上透過車窗欣賞不斷變化的風景，感受台南灣的熱帶風情。

今晚，您將入住高雄市同一家酒店，省去了更換住宿的麻煩。此外，您還將有機會自由探索這個迷人的港口城市，沉浸在當地人的日常生活中。

早餐：飯店內享用自助式早餐 午餐：墾丁大街上自理 晚餐：飯店內或鄰近商圈內自理

住宿：高雄漢來大飯店或同等級飯店

第五天 高雄 - 台南

經過一個寧靜的夜晚和美味的早餐，您在臺灣的五天之旅將繼續沿著迷人的西海岸展開。準備好沉浸在令人印象深刻的西方藝術品收藏中，探索奇美博物館豐富，或是臺灣古都台南所呈現的豐富歷史遺產吧！

【奇美博物館】

奇美博物館自豪地展示著廣闊的西方藝術品收藏，包括引人入勝的繪畫和精美製作的樂器。該場所營造出類似盧浮宮博物館的雄偉氛圍，為遊客提供歐洲宮殿優雅的味道。除了常設展覽外，該博物館每年還舉辦幾次特別展覽。

【永樂市場（國華街）】

探索完奇美博物館後，是時候品嚐一些地道的美食了。台南以美食天堂而聞名，提供令人垂涎的各種餐點。無論您的喜好如何，台南都能滿足您的胃口，挑逗您的味蕾。在永樂市場（國華街），您不能錯過一些受歡迎的排隊食品，包括美味的米糕、小卷米粉湯和清涼的刨冰。

【赤崁樓】

填飽肚子後，讓我們在附近悠閒地散步，探索一些有著百年歷史的歷史遺跡。首先，讓我們參觀赤崁樓，該廟於 1983 年被指定為國家歷史古跡。最初由荷蘭人於 1653 年建造，這座堡壘在清朝時期經歷了毀壞和重建。在日本殖民時期，它被多次重建。如今，赤崁樓是台南市最具標誌性的地標之一。

【祀典武廟】

祀典武廟是最早的關帝廟之一，見證了古代政府的犧牲禮樂儀式。它享有一級國家歷史遺址的尊貴地位，吸引了無數信徒。其中包括月老，婚姻之神。信徒們湧來祈禱命運指引的婚姻，甚至有些人直接通過廟宇內的特殊郵箱寄送快遞給月老。

【大天后宮】

最後，您將參觀大天后宮，通常被稱為臺灣的第一座政府建造的媽祖廟。一進入廟門，您的目光就會被一尊金光閃閃的媽祖雕像所吸引。她的兩旁則是千里眼和順風耳，這些曾經是邪惡的妖魔，被媽祖慈悲引導後得到了救贖。他們現在利用自己的力量來幫助媽祖進行善行。與祀典武廟的傳統類似，信徒們，無論男女老少，都聚集在大天后宮，向婚姻之神月老祈禱。尋求他的祝福，他們希望加速找到自己的生活伴侶。

今晚，您將在台南繁華市中心的一家享有聲譽的五星級酒店住宿。在這裡，您將享受一流的設施，並有自由探索這座城市的機會。步行幾步，您就會發現一個繁華的百貨商店和各種商店。利用這個機會補充所需物品，或者給自己買些獨特的當地紀念品，與家人和朋友分享珍貴的回憶

早餐：飯店內享用自助式早餐 午餐：台南永樂市場(國華街)自理 晚餐：飯店內或鄰近商圈內自理

住宿：台南晶英酒店或同等級飯店

第六天 台南 — 鹿港 — 台北

台灣五日遊的最後一天，您將啟程前往台南孔廟，探索其豐富的文化底蘊。這座建於 1666 年的孔廟是臺灣歷史最悠久的孔廟，至今已有超過 300 年的歷史。它曾被尊為文化和教育的重鎮，因此贏得了” 全台首學” 的殊榮。

【台南孔廟】

孔廟內珍藏著歷朝歷代的修建碑記、歷代帝王御賜的匾額，以及從清朝初期至今的祭器和樂器等文物。這些珍貴的歷史文化遺存，值得您細細品味其深遠的歷史意義和長久的影響。

【鹿港老街】

接下來，您的旅程將前往鹿港。鹿港，意為“鹿港”，是一個以保存完好的文化和歷史遺產而聞名的一個歷史古鎮。17、18 世紀時，這裡曾是臺灣最繁華的港口之一，當時最富裕的家族在此聚斂

財富和權力，充分利用了當時興盛的商業貿易。儘管由於淤積港口失去了功能，但鹿港依然保留著永恆的魅力，成為其輝煌過去永恆的見證。

您可以悠閒地漫步于鋪滿紅磚牆和地板的街道，那裡有九曲巷、甕牆、半邊井、龍山寺等歷史遺跡等待您的發現，每一處都講述著引人入勝的故事。

鹿港以其種類繁多的特色小吃和臺灣傳統甜點而聞名。盡情品嚐美食，並抓住機會購買一些禮物，將這個迷人的老城鎮的味道帶回家與家人朋友分享。

午餐自理後，您將返回臺北，並於下午晚些時候抵達酒店。

早餐：飯店內享用自助式早餐 午餐：鹿港老街附近自理

Hotel: Regent Taipei or Marriott Taipei (5*) or similar

第七天 半天台北市區旅遊(自由參加) - 送機場

半日遊第一站是中正紀念堂，這是一座紀念蔣介石總統的紀念館。之後前往另一個歷史地標，台北圓山飯店並拍照留念。途中經過台北市的標誌性地標及古蹟總統府，導遊將會為我們簡單介紹拍照。結束後我們將前往烈士陵園忠烈祠，此地的亮點是衛兵換崗儀式。

我們的最後一站是舉世聞名的國立故宮博物院，館內藏有近 70 萬件中國古代文物和藝術品，橫跨多個朝代八千年的中國藝術。

返回酒店後自由活動至退房，專車將您送往機場搭乘出發航班。

Day 01 ARRIVAL (-- / -- / --)

Upon your arrival at Taoyuan International Airport (TPE), you will be warmly greeted and whisked away to your hotel in a private car (NO guide). The rest of the day is yours to relax and acclimate to your new surroundings.

Hotel: Regent Taipei or Marriott Taipei (5*) or similar

Day 02 (Mon) TAIPEI / SUN MOON LAKE + NATURAL HOT SPRING (B / -- / --)

On the first morning of your Taiwan round-the-island tour, you will depart from central Taipei and travel to the heart of the island, Sun Moon Lake National Scenic Area.

Sun Moon Lake, the largest freshwater lake on the island, is divided by Lulu Island. The eastern side of the lake resembles the sun, while the western side resembles the crescent moon, giving the lake its unique name. This picturesque area is also the ancestral home of the Thao people, one of Taiwan's indigenous groups. Sun Moon Lake has become one of Taiwan's premier destinations with its rich indigenous culture and abundant natural beauty.

Sun Moon Lake View from the Top of Ci'en Pagoda Sun Moon Lake

After lunch, your journey continues with a scenic bus tour around Sun Moon Lake, where you'll explore the most renowned attractions in this area. Begin with a visit to Ita Thao, an indigenous village that offers insights into the culture and lifestyle of the Thao people. Then, marvel at the grandeur of Ci'en Pagoda, an iconic Sun Moon Lake landmark constructed by the late President Chiang Kai-shek in memory of his mother.

Following your visit to Ci'en Pagoda, your exploration of Sun Moon Lake continues with stops at two significant temples. First, you'll arrive at Xuanzang Temple, a serene Buddhist sanctuary dedicated to the esteemed monk Xuanzang. Then, your journey takes you to Wenwu Temple, an imposing Taoist temple featuring three halls devoted to the Martial God and the God of Literature. With the expert commentary of your tour guide, you'll gain deeper insights into Sun Moon Lake, enriching your appreciation of the area's history and significance.

For the first night of your 5-day tour in Taiwan, you can enjoy a comfortable stay in a 5-star hotel, either in the serene surroundings of Sun Moon Lake or in the vibrant heart of downtown Taichung.

Overnight: Fleur de Chine Hotel – Mountain View Room, Sun Moon Lake (5-star) / Le Méridien Taichung, Taichung (5-star) / a similar hotel
Hotel: Fleur De Chine – Mountain View Room (5*) or similar

Day 03 (Tue) SUN MOON LAKE / FO GUANG SHAN MONASTERY / KAOHSIUNG (B / -- / --)

Kick off the second day of your five-day Taiwan adventure with a delightful breakfast, setting the tone for another day of exploration. Hop on the bus and go to Tainan, the oldest city in Taiwan, celebrated for its abundance of historic buildings and profound historical heritage.

Your adventure proceeds with a visit to Fort Zeelandia, constructed by the Dutch East India Company during their 38-year administration of western Taiwan. The original fortress was nearly destroyed by the British army in the 19th century but was subsequently rebuilt by the Japanese.

Fort Zeelandia Fort Zeelandia

After exploring Fort Zeelandia, take a leisurely walk along Anping Old Street. Situated on the east side of Fort Zeelandia, the Dutch established this historic street over 300 years ago, and it is the first officially named street in Taiwan. Besides its fascinating history, Anping Old Street is known for its local specialties such as tofu pudding, shrimp rolls, fish skin dishes, beef soup, and many more. While here, don't miss the chance to savor the city's signature delicacies, adding a delightful culinary experience to your historical journey in Tainan.

Anping Old Street Anping Old Street

After lunch, your next destination is the romantic harbor city of Kaohsiung, the most populous city in Southern Taiwan. Upon arriving in Kaohsiung, your first stop is the renowned Fo Guang Shan Monastery (FGS) or Fo Guang Shan Buddha Museum. Fo Guang Shan Monastery is a significant Buddhist monastery founded by the Venerable Master Hsing Yun in 1967. The monastery is most famous for its Great Buddha Land, featuring a majestic 36-meter-tall golden statue of Buddha Amitabha, the tallest Buddha in Southeast Asia. It is encircled by an impressive array of 480 smaller statues depicting Buddha Amitabha.

The Fo Guang Shan Buddha Museum proudly features the giant seated statue of Buddha Amitabha. In addition to housing authentic tooth relics of Shakyamuni Buddha, the compound includes art galleries, a theatrical auditorium, a children's gallery, and souvenir stores. Visitors can also experience Tea Zen, sutra transcription, or festive celebrations at the Five Harmonies Pagoda.

During your visit to Fo Guang Shan Monastery or Fo Guang Shan Buddha Museum, you'll have the opportunity to engage with a knowledgeable monk who provides insights into the doctrines and development of Buddhism, the most widely practiced religion in Taiwan.

Tonight, you'll stay in a conveniently located 5-star hotel surrounded by department stores, convenience stores, and drugstores. Take advantage of this opportunity to stock up on any additional supplies you may need for the remaining days of your 5-day Taiwan tour.

Overnight: Grand Hilai Kaohsiung, Kaohsiung (5-star) / a similar hotel

Day 04 (Wed) Kaohsiung – Kenting - Kaohsiung (B / -- / --)

After a hearty breakfast, set out on your journey as you head south toward the border, where Taiwan's first national park awaits.

Kenting National Park - Maobitou Kenting National Park

Kenting National Park is celebrated for its coastal geological formations, scenic landscapes, and rich marine

biodiversity, fostered by its unique combination of crustal deformation and tropical climate. Additionally, Kenting is also a paradise for surfers and divers alike.

Chuanfan Rock

On the third day of your Taiwan-round island tour, you will make your stops at Maopitou, literally cat's nose, aptly named as it resembles a colossal crouching cat when viewed from afar; Chuanfan Rock, literally sail rock, another distinctive natural formation that resembles the sail of a ship or a likeness of the former US President Richard Nixon; Eluanpi Lighthouse, a Qing Dynasty-era construction that was recognized as one of the Eight Views of Taiwan during the Japanese colonial period; and Longpan Park, a coral limestone plateau overlooking the Pacific Ocean, shaped over time by rainfall erosion.

Eluanbi Lighthouse

Tonight, you'll stay in the same hotel in Kaohsiung City, saving you the hassle of changing accommodations. Furthermore, you'll have the opportunity to explore this charming harbor city at your leisure, immersing yourself in the everyday life of the local people.

Overnight: Grand Hi Lai Hotel, Kaohsiung (5-star) / a similar hotel

Morning tour to Kenting National Park, located at Taiwan's southern tip, and the 37 miles of coral-rimmed shoreline along three sides of the park provide its main attractions. Stops will be made at Eluanbi lighthouse, Maobitou, Chuanfan(a sail) Rock, and Longpan Park. We will continuously drive to Taitung via Southern Link Highway. Overnight stay at Chihpen. Enjoy a natural hot spring at Hotel Royal Chihpen.

Hotel: Hotel Royal Chihpen, Taitung (5*) or similar Day 05 (Thu)

Day 05 Kaohsiung - Tainan

After a restful night's sleep and a delightful breakfast, your 5-day exploration of Taiwan continues as you journey along the enchanting west coast. Prepare for an immersive adventure as you delve into the remarkable collection of Western artifacts housed in the Chimei Museum and uncover the rich historical heritage of Tainan, the ancient capital city.

The Chimei Museum proudly houses an expansive collection of Western artifacts featuring a wide range of treasures, including engaging paintings and intricately crafted musical instruments. The compound evokes the majestic atmosphere of the Louvre Museum, providing visitors with a taste of European palace elegance. In addition to the permanent exhibits, the museum hosts several special exhibitions throughout the year.

Chihmei Museum Chihmei Museum

After exploring the Chimei Museum, it's time to treat yourself to some authentic gourmet delights. Tainan is renowned as a paradise for food lovers, offering a mouthwatering array of dishes. Whatever your preference, Tainan is guaranteed to satisfy your appetite and tantalize your taste buds. While at Yongle Market (Guohua Street), you can't miss the popular queue foods, including savory rice pudding, rice noodle soup with squid, and refreshing shaved ice.

After filling your stomach, let's stroll around the neighborhood to explore some historic relics dating back over 100 years. First, visit Fort Provintia, which was designated as a national historic monument in 1983. Initially constructed by the Dutch in 1653, the fortress underwent destruction and subsequent reconstruction during the Qing Dynasty. Throughout the Japanese colonization period, it was rebuilt multiple times. Today, Fort Provintia stands as one of the most iconic landmarks in the city of Tainan.

Fort Provintia Fort Provintia

The Sacrificial Rites Martial Temple, among the earliest Guan Di Temples, is a testament to ancient government sacrificial rites. It holds the esteemed status of a first-class national historic site, drawing countless worshippers.

Among its revered deities is Yue Lao, the God of Marriage. Devotees flock to pray for marriages guided by destiny, with some even sending express mail directly to Yue Lao through a special mailbox within the temple grounds.

The Sacrificial Rites Martial Temple (The Sacrificial Rites Martial Temple

Finally, you will visit Grand Mazu Temple, commonly known as Taiwan's inaugural government-built Mazu Temple.

Upon crossing the temple threshold, your eyes will be drawn to a magnificent golden statue of Mazu. Flanking her are the embodiments of Clairvoyance (eyes that see a thousand miles) and Clairaudience (ears tuned to whispers on the wind), formerly malevolent spirits redeemed by Mazu's compassionate guidance. They now harness their powers to aid Mazu in her benevolent endeavors. Similar to the traditions at the Sacrificial Rites Martial Temple, worshippers, both men and women, gather at the Grand Mazu Temple to pay homage to Yue Lao, the God of Marriage. Seeking his blessings, they hope to expedite the journey towards finding their life partners.

Grand Mazu Temple Grand Mazu Temple

Tonight, your accommodation awaits at a prestigious 5-star hotel in the vibrant heart of Tainan. Here, you'll enjoy the top-notch amenities and be free to explore the city at your leisure. Just steps away, you'll find a bustling department store and an array of shops. Take advantage of this opportunity to replenish necessities or treat yourself to unique local souvenirs, perfect for sharing cherished memories with friends and family back home.

Overnight: Silks Place Tainan, Tainan (5-star) / a similar hotel

Day 06 (Fri) Tainan - Lukang - Taipei(B / -- / --)

On the last day of your 5-day tour in Taiwan, you'll explore the renowned Tainan Confucius Temple, delving into its rich cultural legacy. Following this enriching experience, you'll journey to Lukang, a destination steeped in a timeless charm that evokes the beauty of ancient poetry and nostalgia.

The Tainan Confucius Temple, constructed in 1666, stands as the oldest Confucius Temple, boasting over 300 years of history to this day. It was a stronghold of culture and education and thus earned the prestigious title "The Highest Institute.

When it comes to preserving cultural artifacts within the Confucius Temple, the inscriptions documenting each period of repair, the horizontally inscribed boards bestowed by rulers of various dynasties, and ceremonial and musical instruments spanning from the early Manchu Dynasty to the present day are carefully maintained. These priceless artifacts from history and culture warrant careful appreciation for their profound significance and lasting impact.

Tainan Confucius Temple

Your journey continues with a visit to Lukang. L Kang, a historic old town renowned for its well-preserved cultural and historical heritage, is known as "Deer Harbor". Once a bustling port in the 17th and 18th centuries, it served as the center where Taiwan's most affluent families amassed their wealth and power, capitalizing on the thriving commerce of the era. Despite the port losing its functionality due to sedimentation, Lukang has retained its enduring charm, serving as a timeless reminder of its glamorous past.

Lukang Old Street Lukang Old Street

Stroll through the town adorned with red brick walls and floors, where historical relics like the Nine Turns Alley, the Urn Wall, the Half-Sided Well, and the Longshan Temple await your discovery, each with an intriguing

story.

Lukang is renowned for its diverse street foods and traditional Taiwanese desserts. Indulge your appetite and seize the opportunity to stock up on gifts, bringing a taste of this charming old town back home to share with your friends and family. After enjoying lunch at your own expense, you'll head back to Taipei and arrive at your hotel later in the afternoon.


Hotel: Regent Taipei or Marriott Taipei (5*) or similar

Day 07 HALF DAY TAIPEI CITY TOUR (B / -- / --) Morning Tour

Our first stop is Chiang Kai-shek Memorial Hall, an impressive monument in memory of President Chiang Kai-shek. After that, we will depart to the Grand Hotel Taipei and have a photo stop. This 5-star hotel is another historical landmark. On the way to the Grand Hotel, our tour guide will briefly introduce us when we pass the Presidential Office Building, a symbolic landmark and historical site in Taipei City. After the photo stop, we will depart to Martyrs' Shrine. The highlight of this place is the guard changing ceremony.

Our last stop is the world-famous National Palace Museum, which has a collection of nearly 700,000 ancient Chinese artifacts and artworks throughout 8,000 years of Chinese art over multiple dynasties.

At leisure until check out, you will be transferred to the airport for the departure flight by private car.

 行程之後特別推薦